
 

PROTOKÓŁ
XIX SESJI

RADY MIASTA BRZEZINY

Nr XIX/19/2019

z dnia 24 października 2019 r.
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Proponowany porządek obrad XIX sesji Rady Miasta  przedstawia się następująco:
1. Otwarcie obrad.
2. Prezentacja  mikrobusu  do  przewozu  uczniów  niepełnosprawnych  zakupionego

w ramach "Programu wyrównywania różnic między regionami III"  dofinansowanego
ze środków PFRON.

3. Stwierdzenie prawomocności sesji.
4. Przedstawienie porządku obrad.
5. Przyjęcie protokołu z XVIII sesji Rady Miasta.
6. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami.
7. Interpelacje i zapytania radnych.
8. Odpowiedzi na interpelacje.
9. Zapytania  do  kierowników  jednostek  organizacyjnych  miasta,  prezesów  spółek

miejskich i prezesa Spółdzielni Socjalnej.
10. Przygotowanie miasta do sezonu zimowego 2019/2020.
11. Informacja  Komisji  Rewizyjnej  nt.  wyników kontroli  postępowań  przeprowadzanych

w  ramach  projektu  rewitalizacji  w  Mieście  Brzeziny  –  Pas  Aktywności  Społecznej
w Parku Miejskim.

12. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:
1. zmian w budżecie Miasta Brzeziny na 2019 rok,
2. zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Brzeziny na lata 2019-2022,
3. zmiany  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów

Alkoholowych na rok 2019,
4. przyjęcia  „Rocznego  programu  współpracy z  organizacjami  pozarządowymi  oraz

innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2020”,
5. ustalenia  planu  dofinansowania  form  doskonalenia  zawodowego  nauczycieli,

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli pobierane przez
uczelnie oraz specjalności i form kształcenia nauczycieli zatrudnionych w szkołach
i przedszkolach prowadzonych przez Miasto Brzeziny na rok 2019,

6. nadania nazwy ulicy,
7. uzupełnienia składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Brzeziny,
8. uzupełnienia składu Komisji Finansowo-Budżetowej Rady Miasta Brzeziny.

13. Wolne wnioski i sprawy różne.
14. Zakończenie sesji.

1.  Otwarcie obrad.
Przewodniczący Rady Grzegorz Maślanko otworzył XIX sesję Rady Miasta Brzeziny w dniu 24
października 2019 r. o godz. 909 w sali konferencyjnej Urzędu Miasta. Sesja była transmitowana
na żywo do internetu przez You Tube. 

2.  Prezentacja  mikrobusu  do  przewozu  uczniów  niepełnosprawnych  zakupionego  w
ramach "Programu wyrównywania różnic między regionami III"  dofinansowanego ze
środków PFRON.
Burmistrz  Miasta  Brzeziny powiedziała,  iż  chciałaby zaprezentować wszystkim obecnym na
sesji autobus przystosowany do przewozu osób niepełnosprawnych, którego zakup możliwy był
dzięki wsparciu Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych.
Następnie  powitała  i  przedstawiła  osoby,  które  przyczyniły  się  do  tego  zakupu:  Pana
Przemysława Suligorskiego - Specjalistę ds. Współpracy z Administracją Publiczną z Łódzkiego
Oddziału  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  w  Łodzi,  Panią
Magdalenę  Adamską - Dyrektor  Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Brzezinach oraz
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Panią  Magdalenę  Balcerak  -  Specjalistę  ds.  Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  z
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  w Brzezinach. 
Poinformowała, iż prezentowany autobus jest to fabrycznie nowym, 21- osobowy Mercusem  MB
Sprinter,  który  dzięki  płaskiej  podłodze  i  dodatkowemu  stopniowi  w  drzwiach  wejściowych
przystosowany jest  do  przewozu  19.  osób  niepełnosprawnych,  opiekuna,  a  po  zdemontowaniu
trzech foteli w tylnej części pojazdu, także jednej osoby niepełnosprawnej  na wózku inwalidzkim.
Autobus  wyposażony  jest  w  panoramiczne  przyciemniane  szyby  i  izolację  termiczną,  układ
kierowniczy  ze  wspomaganiem,  automatyczną  skrzynie  biegów,  klimatyzację  odrębną  dla
kierowcy i  przedziału  pasażerskiego,  półki  na  bagaż,  DVD, monitor  LCD, głośniki,  mikrofon,
kamerę  cofania,  a  nawet  lokalizator  GPS – jednym słowem zapewnia  pełny komfort  zarówno
przewożonym osobom jak i kierowcy. 
Pani  Burmistrz  podkreśliła,  iż  pozyskanie  samochodu odbyło  się  w ekspresowym tempie.   26
lutego br. złożyłam wniosek o dofinansowanie ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji
Osób Niepełnosprawnych w ramach „Programu wyrównywania różnic między regionami III” na
zakupu środka transportu służącego do przewozu osób niepełnosprawnych  -  „Dowóz uczniów
niepełnosprawnych”. Po pozytywnej weryfikacji wniosku 28 lipca br. została zawarta umowa o
dofinansowanie projektu przyznająca refundację do 70% wartości zakupu. 6 września ogłoszony
został przetarg na zakup autobusu, 30 września wybrano najkorzystniejszą ofertę, a 7 października
zawarłam umowę. Przygotowania i dostarczenia autobusu podjęła się firma Truck Export – Import
sp. z o.o. z Warszawy, która zgodziła się go wyprodukować za kwotę 288.804,00zł brutto.  Jak
łatwo obliczyć kwota dofinansowania z PFRON wyniesie 202.162,00zł.  15 października dzięki
uprzejmości i pomocy Pana Tomasza Kaźmierczaka z Okręgowej Stacji Kontroli Pojazdów przy ul.
Małczewskiej   28  autobus  został  odebrany  i  jeszcze  tego  samego  dnia  zarejestrowany  i
ubezpieczony. Już wkrótce będzie mógł przewozić osoby niepełnosprawne.  
Następnie  Pani  Burmistrz  poprosiła  wszystkich  zebranych,  aby wyszli  przed  budynek  Urzędu
Miasta, gdzie nastąpi uroczyste poświęcenie zakupionego samochodu.

Władze  Miasta,  radni  oraz  osoby  zaproszone  wyszli  przed  budynek  Urzędu  Miasta,  gdzie
proboszcz Mariusz Wojturski poświęcił zakupiony autobus.

3.  Stwierdzenie prawomocności sesji.
Na  podstawie  listy  obecności,  podpisanej  przez  12.  radnych  Przewodniczący  Rady  Miasta
stwierdził quorum oraz prawomocność obrad.
Radni Janusz Nowański oraz Anna Sokołowska spóźnili się na posiedzenie Rady Miasta.
Lista obecności radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 

4.  Przedstawienie porządku obrad.
Przewodniczący Rady Miasta odczytał proponowany porządek obrad XIX sesji Rady Miasta
Brzeziny, a następnie poinformował, iż w dniu 23 października br. do Rady Miasta Brzeziny
wpłynęło pismo Pani Burmistrz, w którym to przekazuje rezygnację Pani Renaty Wioletty Bąk
ze  stanowiska  Skarbnika  Miasta  wraz  ze  stosownym  projektem  uchwały  –  pismo  wraz  z
rezygnacją oraz projekt uchwały w załączeniu do niniejszego protokołu.
W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  Miasta  zgłosił  wniosek  formalny  o
rozszerzenie porządku obrad poprzez wprowadzenie projektu uchwały w sprawie odwołania
Skarbnika Miasta Brzeziny.

Następnie  Zastępca  Burmistrza  Jakub  Piątkowski  zgłosił  wnioski  formalne  o  rozszerzenie
porządku obrad o projekty uchwał w sprawie:

1. zmiany nazwy Centrum Promocji i Kultury w Brzezinach i jego statutu (jako pkt 12.9.)
2. odrzucenia  w  całości  stanowiska  NSZZ  „Solidarność”  Międzyregionalnej  Sekcji

Oświaty i Wychowania Ziemi Łódzkiej  dotyczącej zaopiniowania projektu  uchwały
Rady Miasta  Brzeziny w sprawie  ustalenia  planu dofinansowania  form doskonalenia
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zawodowego  nauczycieli,   maksymalnej  kwoty  dofinansowania  opłat  za  kształcenie
nauczycieli  pobierane przez uczelnie oraz specjalności  i  form kształcenia nauczycieli
zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Miasto Brzeziny na rok
2019 (jako pkt 12.7.),

3. powołania Skarbnika Miasta Brzeziny (jako 12.2.),
4. szczegółowych  zasad  ponoszenia  odpłatności  za  pobyt  w  schronisku  dla  osób

bezdomnych lub w schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi (12.10.)

Głosowanie wniosków formalnych:

Wprowadzenie projektu uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Miasta Brzeziny
Wynik głosowania:
12. – „za”,
  0. – „przeciw”,
  0. – „wstrzymujący się od głosu”.
Wniosek formalny został przyjęty.

Wprowadzenie projektu uchwały w sprawie powołania Skarbnika Miasta Brzeziny
Wynik głosowania:
12. – „za”,
  0. – „przeciw”,
  0. – „wstrzymujący się od głosu”.
Wniosek formalny został przyjęty.

Wprowadzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  odrzucenia  w  całości  stanowiska  NSZZ
„Solidarność”  Międzyregionalnej  Sekcji  Oświaty i  Wychowania  Ziemi  Łódzkiej   dotyczącej
zaopiniowania  projektu   uchwały  Rady  Miasta  Brzeziny  w  sprawie  ustalenia  planu
dofinansowania  form  doskonalenia  zawodowego  nauczycieli,   maksymalnej  kwoty
dofinansowania opłat  za kształcenie nauczycieli pobierane przez uczelnie oraz specjalności i
form kształcenia nauczycieli  zatrudnionych w szkołach i  przedszkolach prowadzonych przez
Miasto Brzeziny na rok 2019

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Przemysław Maślanko zwrócił uwagę, iż
radni nie mieli możliwości zapoznania się z w/w projektem uchwały i w związku z tym przed
głosowaniem chcieliby poznać wcześniej treść projektu uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miasta  odparł,  iż  w  chwili  obecnej  głosowanie  dotyczy  jedynie
wprowadzenia  projektu  uchwały  do  porządku  obrad.  Jeśli  wniosek  formalny  Zastępcy
Burmistrza zostanie przyjęty i  pozytywnie zostanie przegłosowany nowy porządek obrad,  to
wówczas na wniosek radnych może ogłosić przerwę celem zapoznania się z nowymi projektami
uchwał.

Wynik głosowania:
6. – „za”,
0. – „przeciw”,
6. – „wstrzymujących się od głosu”.
Wniosek formalny został przyjęty.

Wprowadzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany nazwy Centrum Promocji  i  Kultury  w
Brzezinach i jego statutu
Wynik głosowania:
11 – „za”,
  0. – „przeciw”,
  1. – „wstrzymujący się od głosu”.

4



Wniosek formalny został przyjęty.

Wprowadzenie projektu uchwały w sprawie  szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za
pobyt w schronisku dla osób bezdomnych lub w schronisku dla osób bezdomnych z usługami
opiekuńczymi
Wynik głosowania:
12. – „za”,
  0. – „przeciw”,
  0. – „wstrzymujący się od głosu”.
Wniosek formalny został przyjęty.

Następnie  Przewodniczący Rady Miasta  odczytał  projekt  zmienionego  porządku obrad  XIX
sesji Rady Miasta Brzeziny:

1. Otwarcie obrad.
2. Prezentacja  mikrobusu  do  przewozu  uczniów  niepełnosprawnych  zakupionego

w ramach "Programu wyrównywania różnic między regionami III"  dofinansowanego
ze środków PFRON.

3. Stwierdzenie prawomocności sesji.
4. Przedstawienie porządku obrad.
5. Przyjęcie protokołu z XVIII sesji Rady Miasta.
6. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami.
7. Interpelacje i zapytania radnych.
8. Odpowiedzi na interpelacje.
9. Zapytania  do  kierowników  jednostek  organizacyjnych  miasta,  prezesów  spółek

miejskich i prezesa Spółdzielni Socjalnej.
10. Przygotowanie miasta do sezonu zimowego 2019/2020.
11. Informacja  Komisji  Rewizyjnej  nt.  wyników kontroli  postępowań  przeprowadzanych

w  ramach  projektu  rewitalizacji  w  Mieście  Brzeziny  –  Pas  Aktywności  Społecznej
w Parku Miejskim.

12. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:
1) odwołania Skarbnika Miasta Brzeziny,
2) powołania Skarbnika Miasta Brzeziny,
3) zmian w budżecie Miasta Brzeziny na 2019 rok,
4) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Brzeziny na lata 2019-2022,
5) zmiany  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów

Alkoholowych na rok 2019,
6) przyjęcia  „Rocznego  programu  współpracy z  organizacjami  pozarządowymi  oraz

innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2020”,
7) odrzucenia  w  całości  stanowiska  NSZZ  „Solidarność”  Międzyregionalnej  Sekcji

Oświaty i Wychowania Ziemi Łódzkiej  dotyczącej zaopiniowania projektu  uchwały
Rady Miasta Brzeziny w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia
zawodowego nauczycieli,  maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie
nauczycieli pobierane przez uczelnie oraz specjalności i form kształcenia nauczycieli
zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Miasto Brzeziny na
rok 2019,

8) ustalenia  planu  dofinansowania  form  doskonalenia  zawodowego  nauczycieli,
maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli pobierane przez
uczelnie oraz specjalności i form kształcenia nauczycieli zatrudnionych w szkołach i
przedszkolach prowadzonych przez Miasto Brzeziny na rok 2019,

9) zmiany nazwy Centrum Promocji i Kultury w Brzezinach i jego statutu,
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10) szczegółowych  zasad  ponoszenia  odpłatności  za  pobyt  w  schronisku  dla  osób
bezdomnych lub w schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi,

11) nadania nazwy ulicy,
12) uzupełnienia składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Brzeziny,
13) uzupełnienia składu Komisji Finansowo-Budżetowej Rady Miasta Brzeziny.

13. Wolne wnioski i sprawy różne.
14. Zakończenie sesji.

W trakcie odczytywania projektu nowego porządku obrad na posiedzenie Rady Miasta Brzeziny
przybyli spóźnieni radni: Anna Sokołowska oraz Janusz Nowański.

Wynik głosowania nowego porządku obrad XIX sesji Rady Miasta Brzeziny:
8. – „za”,
0. – „przeciw”,
6. – „wstrzymujący się od głosu”.
Nowy porządek obrad został przyjęty.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Przemysław Maślanko, który
zawnioskował o ogłoszenie krótkiej przerwy w obradach Rady Miasta przed blokiem uchwał,
aby członkowie komisji mieli możliwość zapoznania się z projektami uchwał w sprawie:

1. odrzucenia  w  całości  stanowiska  NSZZ  „Solidarność”  Międzyregionalnej  Sekcji
Oświaty i Wychowania Ziemi Łódzkiej  dotyczącej zaopiniowania projektu  uchwały
Rady Miasta  Brzeziny w sprawie  ustalenia  planu dofinansowania  form doskonalenia
zawodowego  nauczycieli,   maksymalnej  kwoty  dofinansowania  opłat  za  kształcenie
nauczycieli  pobierane przez uczelnie oraz specjalności  i  form kształcenia nauczycieli
zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Miasto Brzeziny na rok
2019,

2. zmiany nazwy Centrum Promocji i Kultury w Brzezinach i jego statutu.

Wynik głosowania wniosku Przewodniczącego Komisji  Edukacji, Kultury i Sportu Przemysław
Maślanko o ogłoszenie przerwy przed blokiem uchwał:
13. – „za”,
  0. – „przeciw”,
  0. – „wstrzymujący się od głosu”,
  1. - niebiorący udziału w głosowaniu.
Wniosek formalny został przyjęty.

5.  Przyjęcie protokołu z XVIII sesji Rady Miasta.
Przewodniczący Rady Miasta zapytał, czy są uwagi, co do protokołu z XVIII sesji Rady Miasta
z dnia 26 września 2019 roku?

Uwag do protokołu nie było, w  związku z powyższym Przewodniczący Rady Miasta poddał
protokół pod głosowanie.
Wynik głosowania: 
13. – „za”,
  0. – „przeciw”,
  1. – „wstrzymujący się od głosu”.
Protokół z XVIII sesji Rady Miasta Brzeziny został przyjęty.

6.  Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami.
Burmistrz Ilona Skipor przedstawiła informację z prac między sesjami:
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-  30 września odbyło  się  spotkanie  robocze projektanta,  wykonawcy i  inspektorów nadzoru
inwestycji „Utworzenie w 2019r. 43 nowych miejsc opieki w żłobku  w Brzezinach przy ul.
Moniuszki 15” – omówiono postęp prac na obiekcie,

- 1 października zarządzeniem powołała na zastępcę burmistrza p. Jakuba Piątkowskiego,

- 1 października wraz z zastępcą burmistrza uczestniczyła w konferencji zorganizowanej przez
BGK O/Łódź pn. „Biznes. Samorząd. Rozwój lokalny”,

- 3 października spotkała się z projektantami zmian w planie zagospodarowania przestrzennego
miasta Brzeziny,

- 7 października wraz z zastępcą burmistrza spotkała się w Łodzi z przedstawicielami Polskiej
Grupy Gazowniczej  w sprawie budowy sieci na terenie miasta Brzeziny,

- 9 października podpisała akt notarialny – umowę sprzedaży nieruchomości oznaczonej jako
działka nr 3809/6 o pow. 1000 m²,  położonej w obrębie 4 miasta Brzeziny przy ul.  Wojska
Polskiego. Cena sprzedaży 40.749,90 zł brutto. Cena wywoławcza 32.800,00 zł netto. Nastąpiło
1 postąpienie. Był 1 licytujący. Nieruchomość została sprzedana w drodze przetargu ustnego
nieograniczonego na podstawie zarządzenia Nr 7/2018 Burmistrza Miasta Brzeziny  z dnia 11
stycznia 2018 r.
-  9  października  uczestniczyła  w  posiedzeniu  Kolegium   RIO  w  Łodzi  dot.  uchwały  nr
XVII/113/2019 Rady Miasta  Brzeziny z  dnia 29 sierpnia  2019r.  w sprawie wyboru  metody
ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki tej  opłaty oraz
ustalenia  stawki  opłaty  za  pojemnik  o  określonej  pojemności.  Wyjaśnialiśmy  sporządzoną
kalkulację wysokości stawek opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi,

-  9  października  po przeprowadzonym postępowaniu  przetargowym wybrała  wykonawcę na
zadanie „ Przebudowa drogi gminnej ulicy Traugutta w Brzezinach”  - Usługi Budowlane KAL-
BRUK Skrzatek Zbigniew, Gałkówek Parcela 38, 95-041 Gałków Duży za kwotę 886.338,00 zł
brutto. Roboty rozpoczęto 22 października 2019r. z terminem zakończenia 29 listopada br.,

-  11  października  spotkała  się  wraz  z  zastępcą  z  dyr.  Departamentu  EFS  w  Urzędzie
Marszałkowskim w Łodzi,

- 14 października uczestniczyła w uroczystych obchodach Dnia Edukacji Narodowej,

-  15  października  Miasto  zakupiło  środek  transportu  służący  do  przewozu  osób
niepełnosprawnych za kwotę 288.804,00 zł, który zostanie dofinansowany ze środków PFRON
w kwocie 202.162,00zł,

- 16 października uczestniczyła w IV Konferencji Profilaktycznej zorganizowanej z okazji 100-
lecia Służb Sanitarnych w Polsce przez Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego nt.
„Zdrowie publiczne a zagrożenia XXI wieku”,

- 16 października odbyło się spotkanie ze stowarzyszeniami sportowymi,

-  16  października  z-ca  burmistrza  spotkał  się  z  dyrektorem  Wydziału  EFS  w  Urzędzie
Marszałkowskim w Łodzi w sprawie pozyskania funduszy europejskich dla miasta,

- 18 października uczestniczyła w posiedzeniu Rady Nadzorczej ZUK sp. z o.o. – omówiona
zostało funkcjonowanie PSZOK przy ul. Łódzkiej,

-  18  października  uczestniczyła  w  koncercie  zespołu  „Cisza  jak  ta”  inaugurującego  zlot
harcerski z okazji 30-lecia nadania imienia Hufcowi w Brzezinach im. Aleksandra Kamińskiego,

- 19 października z-ca burmistrza uczestniczył w uroczystym apelu organizowanym z okazji 30-
lecia nadania imienia Hufcowi w Brzezinach im. Aleksandra Kamińskiego.

Dyskusja.
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Głos  zabrał  Wiceprzewodniczący  Rady Miasta  Tadeusz  Barucki,  który  zapytał  o  szczegóły
spotkania z PSG odnośnie „ugazowienia” miasta.

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż w spotkaniu z przedstawicielami PSG wzięli również udział
Zastępca  Burmistrza  oraz  p.o.  prezesa  PEC-u.  Głównym  tematem  spotkania  było
wypowiedzenie umowy przez PEC, poruszono również kwestię możliwości podłączenia się do
sieci gazowej odbiorców indywidualnych.
Pani Burmistrz podkreśliła, iż inwestorem sieci gazowniczej jest PSG, nie Miasto.

Radna  Dorota  Sobińska-Chruścielewska  odnosząc  się  do  spotkania  z  dnia  30  września  br.
zapytała,  czy prace na terenie  budowy żłobka przebiegają  zgodnie z  harmonogramem i  czy
termin odbioru obiektu przewidziany na 30 listopada br. nie jest zagrożony?

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż była to jedna z cyklicznych narad dotyczących postępu prac
na budowie. Na chwilę obecną wszystkie prace wykonywane są zgodnie z harmonogramem, a
termin odbioru żłobka nie jest zagrożony. 

Radny Dariusz Guzek odnosząc się do kwestii „ugazowienia” miasta dopytał, czy indywidualni
mieszkańcy zainteresowani podłączeniem do sieci gazowniczej mają bezpośrednio kontaktować
się z PSG?

Tak. Miasto będzie udzielać pomocy jedynie jako „komunikator” - jeżeli PSG wyrazi taką chęć –
odpowiedziała Pani Burmistrz.

Radny Daniel Szymczak zapytał o wynik spotkań z dyrektorem Departamentu EFS w Urzędzie
Marszałkowskim w Łodzi – czy będziemy mogli pozyskać jakieś środki na rozwój miasta?

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż Miasto wystąpiło z bardzo złożonym wnioskiem nt. którego
szerszych informacji udzieli Naczelnik Wydz. PR.

Naczelnik Wydz. PR Marcin Pluta poinformował, iż wniosek złożony do EFS-u 21 października
br.  dotyczy:  wyposażenia,  prac  adaptacyjnych  oraz  sfinansowania  części  wynagrodzeń
personelu żłobka.

Radny Przemysław Maślanko poprosił o przedstawienie szczegółów dotyczących spotkania ze
stowarzyszeniami sportowymi.

Spotkanie  dotyczyło  działalności  stowarzyszeń  na  terenie  miasta.  Pani  Burmistrz
zaproponowała  powołanie  Rady  Sportu  przy  Burmistrzu,  w  której  to  zasiadać  będzie
przedstawiciel  każdego  stowarzyszenia.  Podczas  spotkań  omawiana  będzie  dalsza  strategia
działania stowarzyszeń sportowych na terenie miasta Brzeziny, jak również zasady korzystania z
obiektów  sportowych,  którymi  dysponuje  Miasto.  Dyrektor  CKF-u  jest  na  etapie
opracowywania  regulaminu  funkcjonowania  tejże  rady.   Kolejną  omawianą  kwestią  było
stworzenie  regulaminu  karty  dla  Brzezińskich  sportowców,  którzy  z  bonifikatą  będą  mogli
korzystać z Brzezińskich obiektów sportowych. Poruszono również temat modernizacji stadionu
oraz basenu – odpowiedziała Pani Burmistrz.

Radny Krzysztof Sienkiewicz powracając do kwestii „ugazowienia” miasta zapytał czy Miasto
poniesie jakieś koszty w związku z zerwaniem umowy z PSG?

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż na chwilę obecną nie jest w stanie odpowiedzieć – „cały czas
negocjujemy warunki umowy”.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Tadeusz  Barucki  odnosząc  się  do  pytania  radnego
odpowiedział, iż Miasto nie poniesie żadnych reperkusji, gdyż umowę z PSG podpisał PEC.

Pani Burmistrz dopowiedziała, iż Miasto nie jest inwestorem. Umowa została podpisana z PEC-
em i została wypowiedziana.
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7.  Interpelacje i zapytania radnych.
Głos zabrał radny Daniel Szymczak, który w imieniu mieszkańców zwrócił się o wydłużenie
pracy lamp oświetleniowych o jedną godzinę na większych skrzyżowaniach i na wszystkich
przejściach dla pieszych w mieście.
Interpelacja  została  złożona  w  wersji  papierowej  na  ręce  Przewodniczącego  Rady Miasta  i
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż merytoryczny wydział zorientuje się, czy istnieje możliwość
wprowadzenia takiej zmiany.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta  Tadeusz  Barucki  zwrócił  uwagę na  bardzo wysoki  koszt
poniesiony w związku z przygotowaniem projektu na strefę inwestycyjną, który to ostatecznie
nie został zrealizowany.

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż na chwilę obecną trwają jeszcze prace na strefie nad warstwą
biologicznie czynną i w/w inwestycja nie jest do końca zakończona. Na wspólnym spotkaniu z
radnymi temat strefy i poniesionych z nią kosztów zostanie szczegółowo przeanalizowany.

Radny Dariusz Guzek odnosząc  się  do w/w wypowiedzi  powiedział,  iż  może warto byłoby
jeszcze zastanowić się nad kontynuacją działań zmierzających do utworzenia strefy.

Radny Janusz Nowański poprosił, aby Pani Burmistrz odniosła się do krążącej w przestrzeni
publicznej sugestii, iż na ul. Łódzkiej w dalszym ciągu rośnie „góra śmieci”.

Pani Burmistrz odnosząc się do sugestii radnego Dariusz Guzka odpowiedziała, iż Miasto cały
czas  pracuje  nad  tym,  aby  zainteresować  inwestorów  strefą  inwestycyjną  m.in.  rozesłano
informacje oraz przygotowano w tym celu film promujący. Czekamy na programy z większym
dofinansowaniem.
Następnie  odnosząc  się  do  wypowiedzi  radnego  Janusza  Nowańskiego  powiedziała,  iż
dementuje  informację,  iż  w  dalszym  ciągu  rośnie  „kopiec  śmieci”,  gdyż  instalacja  została
definitywnie zamknięta, a śmieci nie są tam już przyjmowane. W chwili obecnej w w/w miejscu
do końca roku znajduje się  punkt  przeładunkowy dla  firmy obsługującej  miasto  w zakresie
gospodarowania  odpadami  celem  dalszego  transportu  śmieci  na  RIPOK.  Na  składowisku
znajduje się całodobowy monitoring i jeśli ktoś byłby zainteresowany w/w kwestią możliwe jest
udostępnienie nagrań.
Pani Burmistrz poinformowała również, iż 8 października br. biegły sądowy przystąpił do oceny
stanu zgromadzonych odpadów na „kopcu” i do 29 października br. przekażę Miastu opinię w
w/w sprawie, która to zostanie opublikowania na BIP-ie oraz w BIS-ie.

Głos zabrała radna Anna Sokołowska, która zapytała, czy na obecnym etapie istnieje możliwość
zmiany koncepcji nawierzchni zaplanowanej na ul. Traugutta?

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż był to projekt byłego Burmistrza i na obecnym etapie nie ma
możliwości  zmiany nawierzchni  w projekcie,  gdyż środki  zostały przyznane na ten właśnie
projekt. Dodała, iż projekt nie do końca satysfakcjonuje oczekiwania niemniej jednak szkoda
byłoby zwracać 470.000,00zł dotacji.

Następnie  głos  zabrał  radny Roman  Kornecki,  który  w  formie  interpelacji  złożył  prośbę  o
przeanalizowanie  możliwości  budowy  ścieżki  rowerowej  w  linii  inwestycji  gazociągu
ciągnącego się od strony Strykowa.
Interpelacja  została  złożona  w  wersji  papierowej  na  ręce  Przewodniczącego  Rady Miasta  i
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Pochylimy się nad w/w interpelacją – odpowiedziała Pani Burmistrz.
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Na zakończenie  w/w  punktu  głos  zabrał  radny  Daniel  Szymczak,  który  zapytał,  jakie  jest
stanowisko Miasta w sprawie bardzo wysokich kosztów pochówku na brzezińskim cmentarzu? 

Zastępca Burmistrza Jakub Piątkowski odpowiedział, iż Pani Burmistrz rozmawiała z księdzem
Ekonomem Kurii nt. możliwości obniżenia w/w opłat i uzyskała odpowiedź, że jeśli ktokolwiek
będzie w trudnej sytuacji finansowej Kuria pochyli się i obniży w/w opłaty. Stanowisko to nie
do końca satysfakcjonuje Miasto i dlatego też 7 listopada br. odbędzie się odrębne spotkanie z
radnymi oraz przedstawicielami grupy najbardziej zainteresowanej w/w sprawą. Przedstawione
zostaną wówczas możliwości lokalizacyjne miejskiego cmentarza, jak również niezbędne w tym
kierunku kroki  oraz koszt takiej inwestycji.

Pani  Burmistrz  dopowiedziała,  iż  podczas  spotkania  z  księdzem  Ekonomem  została
poinformowana, iż w miastach na terenie których znajdują się co najmniej 3. parafie cmentarze
obligatoryjnie przejmowane są w zarząd przez Kurię.

8.  Odpowiedzi na interpelacje.
Przewodniczący Rady Miasta  zapytał,  czy  wszyscy radni  otrzymali  odpowiedzi  na  złożone
interpelacje?

Radny Roman  Kornecki  poinformował,  iż  otrzymał  odpowiedź  na  swoją  interpelacje  i  jest
usatysfakcjonowany.

9.  Zapytania  do  kierowników  jednostek  organizacyjnych  miasta,  prezesów  spółek
miejskich i prezesa Spółdzielni Socjalnej.
Głos  zabrała  radna  Dorota  Sobińska-Chruścielewska,  która  wystąpiła  z  wnioskiem do  Pani
dyrektor CKiP-u o organizację na wiosnę na terenie miasta gry terenowej „Kamorki”, której
celem jest aktywizacja dzieci.

Pani dyrektor Joanna Kędzia-Kamińska odpowiedziała, iż zajmie się tym tematem na wiosnę.

Następnie radna zapytała dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej na jakim etapie jest sprawa
sądowa, o której rozmawiali na poprzedniej sesji?

Pani dyrektor Danuta Bączyńska odpowiedziała, iż sprawa została odroczona do 12 listopada br.

Ostatnim tematem poruszonym przez radną była sprawa dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 3,
który podczas uroczystości z okazji Dnia Nauczyciela zorganizowanego w Urzędzie Miasta na
korytarzu Urzędu palił e-papierosa. W/w kwestię zgłosili radnej zażenowani zaistniałą sytuacją
rodzice uczniów Szkoły Podstawowej Nr 1. 
Radna podkreśliła, iż zgodnie z art. 5 ustawy o ochronie zdrowia przed następstwami używania
tytoniu  i  wyrobów  tytoniowych  zabrania  się  palenia  wyrobów  tytoniowych,  również  e-
papierosów w miejscach użyteczności publicznej oraz placówkach oświatowych, a w/w czyn
traktowany jest jako wykroczenie i zgodnie z art. 13 pkt 2. w/w ustawy podlega karze grzywny
do 500 zł. Radna dodała, iż nauczyciele, pedagodzy, jak również kadra zarządzająca powinni
dawać jasny przekaz i przykład tymczasem poza radną nikt z obecnych nie zareagował na w/w
zachowanie dyrektora.
Jednocześnie przypomniała, iż wszystkie obiekty użyteczności publicznej, w tym, także szkoły
powinny być odpowiednio oznakowane zakazami palenia papierosów oraz e-papierosów, gdyż
brak właściwego oznakowania również podlega karze grzywny.
Radna  dodała,  iż  rodzice  uczniów  Szkoły  Podstawowej  Nr  3  poinformowali  ją,  że  do
Kuratorium wpłynęła skarga, iż takie zachowania nie zdarzają się jednorazowo i niestety mają
miejsce również na korytarzach szkoły, a w latach minionych występowały także na lekcjach. 
Radna  powiedziała,  iż  nie  wymaga  kary  za  palenie  e-papierosa  na  terenie  urzędu,  a  w/w
incydent można potraktować jako jednorazowy wybryk, niemniej jednak ma nadzieję, że takie
sytuacje nie będą się powtarzać.
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Dyrektor  Michał  Gołąbek  odpowiedział,  iż  skarga  do  Kuratora  wpłynęła  w  zupełnie  innej
sprawie. Następnie przyznał, iż w dniu 14 października br. taki incydent miał miejsce za co
bardzo przeprasza wszystkich, którzy poczuli się urażeni. Dodał, iż czuje się zażenowany, że tak
poważne gremium zajmuje się tak błahymi sprawami.

Radna odparła, iż Rada Miasta zajmuje się różnymi, ważnymi sprawami, również pilnowaniem
tak błahych – jak to określił dyrektor – rzeczy.

Pani  Burmistrz  dopowiedziała,  iż  w/w  temat  zostanie  omówiony  na  Komisji  Spraw
Społecznych. Miasto wprowadzi do szkół odpowiednią akcję edukacyjną w zakresie używania
tytoniu oraz innych używek.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Tadeusz  Barucki  poprosił  o  ustosunkowanie  się  do
informacji, iż Prokuratura odrzuciła wniosek PEC-u dotyczący niegospodarności poprzednich
decydentów i czy spółka planuje odwołanie od w/w decyzji.

P.o.  prezesa  Katarzyna Wijata  potwierdziła,  iż  Prokuratura  odrzuciła  wniosek złożony w tej
sprawie, niemniej jednak przygotowano odwołanie od w/w decyzji.

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miasta  poinformował prezes TBS-u,  iż  zgłosili  się  do
niego mieszkańcy posesji  przy ul.  Mickiewicza 10 z prośbą o wyłożenie podwórka płytami
chodnikowymi, gdyż przy każdych opadach następuje „zmywanie podwórka”. Dodał, iż Miasto
posiada takie płyty z odzysku z ul. Traugutta i w związku w porozumieniu z Miastem można
byłoby wspomóc mieszkańców bez nadwyrężania budżetu.

Prezes TBS-u Ewa Mądra-Chojka odpowiedziała, iż można się nad tym zastanowić. Podkreśliła
jednak, iż podwórko jest własnością wspólnoty i wszelkie nakłady winny być finansowane z
planu gospodarczego wspólnoty.

Pani Burmistrz dopowiedział, iż Miasto dysponuje częścią kostki chodnikowej zdjętą z Pl. Jana
Pawła  II,  którą  w  ramach  możliwości  zabezpieczane  są  bramy  wjazdowe  oraz  podwórka.
Podkreśliła  jednak,  iż  całkowite  zakrycie  powierzchni  podwórek  nie  jest  wskazane,
preferowałaby formę ażuru,  aby zapewnić  spływ wodom opadowym.  Miasto  wraz  z  prezes
TBS-u podejmuje  wszelkie  działania,  aby umożliwić  mieszkańcom łatwiejsze  korzystanie  z
podwórek.

Głos zabrała radna Anna Sokołowska, która odnosząc się do tematu poruszonego przez radną D.
Sobińską-Chruścielewską  poinformowała,  iż  każda  szkoła  posiada  program  profilaktyczno-
wychowawczy i każda Rada Pedagogiczna taki program wdraża. Podkreśliła jednak ogromną
rolę wychowania w domu w tym zakresie.

Radny Daniel Szymczak zapytał prezes TBS-u, czy przygotowano już plan remontów mieszkań
w zasobach spółki oraz czy jest już on realizowany?

Pani prezes odpowiedziała, iż jeśli chodzi o pustostany przygotowano harmonogram, według
którego realizowane będą remonty. 

Radny  odnosząc  się  jeszcze  do  kwestii  wykorzystania  kostki  chodnikowej  z  odzysku
przypomniał, iż w poprzednich latach w swoich interpelacjach wnioskował o wykonanie ciągów
pieszych  do  klatek  schodowych  w  podwórkach  m.in.  na  ul.  Staszica,  Mickiewicza  oraz
Sienkiewicza. Z uwagi na zalegającą wodę w podwórkach ułatwiłoby to dojście mieszkańców
do  klatek schodowych.

Radni nie mieli więcej pytań.

10.  Przygotowanie miasta do sezonu zimowego 2019/2020.
Naczelnik Wydz. RI Radosław Pyka przedstawił informację nt. przygotowanie miasta do sezonu
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zimowego 2019/2020 w zakresie zimowego utrzymania dróg – w załączeniu do niniejszego
protokołu.
Poinformował, iż w tym roku Miasto ogłosiło przetarg na zimowe utrzymanie dróg, który to
został  ogłoszony  17  października.  W  specyfikacji  doszczegółowione  zostały  wszystkie
oczekiwania w stosunku do firmy wykonującej w/w usługę, aby potrzeby Miasta w tym zakresie
zostały zabezpieczone.  Otwarcie  ofert  nastąpi  28  października  br.  Do składania  ofert  mogą
przystąpić przedsiębiorcy, którzy będą mogli zlecać część zadań podwykonawcom. W związku z
tym firma,  która  dotychczas  uczestniczyła  w  realizacji  w/w  usługi  również  ma  możliwość
złożenia oferty.

Radni nie mieli żadnych pytań.

11.  Informacja Komisji Rewizyjnej nt. wyników kontroli postępowań przeprowadzanych
w ramach projektu rewitalizacji w Mieście Brzeziny – Pas Aktywności Społecznej w Parku
Miejskim.
Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  Dorota  Sobińska-Chruścielewska  odczytała  protokół  z
kontroli postępowań przeprowadzanych w ramach projektu rewitalizacji w Mieście Brzeziny –
Pas Aktywności Społecznej w Parku Miejskim - w załączeniu do niniejszego protokołu.
Następnie podziękowała Kierownik MOPS-u za przygotowanie tak obszernego materiału do
kontrolni.

Dyskusja.

Radny Dariusz Guzek zapytał, czy Komisja Rewizyjna wniosła jakieś uwagi?

Przewodnicząca  komisji  Dorota  Sobińska-Chruścielewska odpowiedziała,  iż  w dokumentach
pojawiło  się  kilka  drobnych  błędów  (np.  zamiast  pełnego  roku  w dacie  użyto  br.),  jednak
komisja  z  uwagi,  iż  oceniała  jedynie  prawidłowość  przeprowadzanego  postępowania
przetargowego  nie  wniosła  w  tym  zakresie  żadnych  uwag.  Całe  postępowanie  zostało
przeprowadzone zgodnie z obowiązującymi procedurami.

12.  Rozpatrzenie projektów uchwał.

12.1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Miasta Brzeziny
Zastępca Burmistrza Jakub Piątkowski poinformował, iż w związku z wpłynięciem rezygnacji
dotychczasowego  Skarbnika  Miasta  z  pełnionej  funkcji  przygotowano  stosowny  projekt
uchwały.

Radni nie zgłosili żadnych uwag.

Po  odczytaniu  projektu  uchwały  przez  Zastępcę  Burmistrza  Przewodniczący  Rady  Miasta
poddał projekt pod głosowanie:

Wynik głosowania:

1. Tadeusz Barucki - „za”
2. Adam Durański - „za”
3. Dariusz Guzek - „za”
4. Roman Kornecki - „za”
5. Grzegorz Maślanko - „za”
6. Przemysław Maślanko - „za”
7. Marek Matyszczak - „za”
8. Janusz Nowański - „za”
9. Małgorzata Polewczak - „za”
10. Marieta Rdesińska - „za”
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11. Krzysztof Sienkiewicz - „za”
12. Dorota Sobińska-Chruścielewska - „za”
13. Anna Sokołowska - „za”
14. Daniel Szymczak - „za”

Wynik głosowania:
14. – „za”,
  0. – „przeciw”,
  0. – „wstrzymujących się od głosu”.
Uchwała została jednogłośnie podjęta.

12.2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Skarbnika Miasta Brzeziny
Zastępca Burmistrza Jakub Piątkowski poinformował, iż w związku z pojawieniem się wakatu
na  stanowisko  Skarbnika  Miasta  podjęto  decyzję,  aby  w/w  stanowisko  powierzyć  Pani
Marzannie Jagiełło pełniącej do chwili obecnej funkcję Zastępcy Skarbnika Miasta.
Następnie  odczytał  projekt  uchwały  i  poprosił,  aby  przed  rozpoczęciem  głosowania  Pani
Marzanna Jagiełło przedstawiła swoją osobę.

Pani Marzanna Jagiełło poinformowała, iż od 25 lat pracuje w samorządzie w księgowości i
przed  rozpoczęciem pracy w  Urzędzie  Miasta  Brzeziny  na  stanowisku  Zastępcy Skarbnika
Miasta  pełniła  funkcję  Skarbnika  Gminy  Będków.  W  ramach  pełnionych  obowiązków
zajmowała  się  budżetem  Miasta,  a  posiadane  doświadczenie  i  umiejętności  odpowiadają
wymaganiom związanym z pełnieniem w/w funkcji.  Na zakończenie dodała,  iż przy udziale
radnych,  Burmistrza  oraz  pracowników  Urzędu  Miasta  sprosta  nowo  powierzonym
obowiązkom.

Dyskusja.

Radny Przemysław Maślanko zapytał, czy przy w przypadku powołania na w/w stanowisko nie
ma obowiązku ogłoszenia konkursu?

Sekretarz  Miasta  Grażyna  Dziedzic  odpowiedziała,  iż  Pani  Marzanna  Jagiełło  została
zatrudniona  w  Urzędzie  Miasta  Brzeziny  na  podstawie  naboru  i  zgodnie  z  ustawą  o
pracownikach  samorządowych  może  awansować  na  wyższy  szczebel  w  strukturze
organizacyjnej jednostki bez konieczności ogłaszania konkursu.

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały pod głosowanie:

1. Tadeusz Barucki - „za”
2. Adam Durański - „za”
3. Dariusz Guzek - „za”
4. Roman Kornecki - „za”
5. Grzegorz Maślanko - „za”
6. Przemysław Maślanko - „za”
7. Marek Matyszczak - „za”
8. Janusz Nowański - „za”
9. Małgorzata Polewczak - „za”
10. Marieta Rdesińska - „za”
11. Krzysztof Sienkiewicz - „za”
12. Dorota Sobińska-Chruścielewska - „za”
13. Anna Sokołowska - „za”
14. Daniel Szymczak - „za”

Wynik głosowania:
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14. – „za”,
  0. – „przeciw”,
  0. – „wstrzymujących się od głosu”.
Uchwała została jednogłośnie podjęta.

Władze  Miasta,  radni,  kierownicy  jednostek  organizacyjnych  oraz  prezesi  spółek  złożyli
gratulacje nowo powołanej Pani Skarbnik.

12.3.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  zmian w budżecie Miasta Brzeziny na
2019 rok
Skarbnik Miasta Marzanna Jagiełło przedstawiła projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego
protokołu.

Dyskusja.

Radny Roman Kornecki poruszył kwestie zwiększenia planu wydatków: o kwotę 28.345,00zł na
budowę ogrodzenia w żłobku (dział 855) oraz o kwotę 90.580,00zł na budowę ogrodzenia w
muzeum (921). Zapytał czy w/w wydatków nie można było wcześniej uwzględnić w projekcie,
aby Miasto w chwili obecnej nie musiało pokrywać ich z własnego budżetu?

Zastępca Burmistrza odpowiedział, iż ogrodzenie nie było ujęte w projekcie żłobka, natomiast
jeśli  chodzi  o   muzeum  to  w  momencie  „wykorytowania  ścieżki”  odkryto,  iż  szczątki
fundamentów uległy znacznej korozji i w związku z tym w najbliższym czasie trzeba byłoby je i
tak  wymienić,  więc  została  podjęta  decyzja  aby już  na  etapie  realizacji  inwestycji  dokonać
wymiany ogrodzenia.

Radny dopytał, czy w projekcie rewitalizacji muzeum nie można było ująć także wymiany okien
i drzwi?

Zastępca Burmistrza odpowiedział, iż nie było tego w przedmiarze robót. Następnie poprosił,
aby dyrektor muzeum wypowiedział się szerzej w w/w kwestii.

Dyrektor  Paweł  Zybała wyjaśnił,  iż  mur miał  zostać jedynie wypiaskowany i  podświetlony,
jednak podczas prac okazało się, iż nie ma właściwych fundamentów, natomiast jeśli chodzi o
okna i drzwi to nie było widać w/w otworów, gdyż znajdowały się pod tynkiem w oficynie.

Głos zabrał radny Dariusz Guzek, który poinformował, iż w zamówieniach publicznych w/w
prace można ująć jako „roboty dodatkowe” lub „roboty uzupełniające” i obejmują one prace,
których wcześniej nie dało się przewidzieć.

Przewodniczący Rady Miasta dopowiedział, iż w/w prac nie dało się przewidzieć w momencie
dokonywania wyceny inwestycji i w związku z tym w jego ocenie są to wydatki jak najbardziej
zasadne.

Radni nie mieli więcej pytań.

Przewodniczący Rady Miasta zapytał, jaka była opinia Komisji Finansowo-Budżetowej?

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Marek Matyszczak poinformował, iż komisja
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały pod głosowanie:

1. Tadeusz Barucki - „za”
2. Adam Durański - „za”
3. Dariusz Guzek - „za”
4. Roman Kornecki - „za”
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5. Grzegorz Maślanko - „za”
6. Przemysław Maślanko - „za”
7. Marek Matyszczak - „za”
8. Janusz Nowański - „za”
9. Małgorzata Polewczak - „za”
10. Marieta Rdesińska - „za”
11. Krzysztof Sienkiewicz - „za”
12. Dorota Sobińska-Chruścielewska - „za”
13. Anna Sokołowska - „za”
14. Daniel Szymczak - „za”

Wynik głosowania:
14. – „za”,
  0. – „przeciw”,
  0. – „wstrzymujących się od głosu”.
Uchwała została jednogłośnie podjęta.

12.4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej
Miasta Brzeziny na lata 2019-2022
Skarbnik Miasta Marzanna Jagiełło przedstawiła i odczytała projekt uchwały – w załączeniu do
niniejszego protokołu.

Dyskusja.

Radni nie mieli żadnych uwag.

Przewodniczący Rady Miasta zapytał, jaka była opinia Komisji Finansowo-Budżetowej?

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Marek Matyszczak poinformował, iż komisja
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały pod głosowanie:

1. Tadeusz Barucki - „za”
2. Adam Durański - „za”
3. Dariusz Guzek - „za”
4. Roman Kornecki - „za”
5. Grzegorz Maślanko - „za”
6. Przemysław Maślanko - „za”
7. Marek Matyszczak - „za”
8. Janusz Nowański - „za”
9. Małgorzata Polewczak - „za”
10. Marieta Rdesińska - „za”
11. Krzysztof Sienkiewicz - „za”
12. Dorota Sobińska-Chruścielewska - „za”
13. Anna Sokołowska - „za”
14. Daniel Szymczak - „za”

Wynik głosowania:
14. – „za”,
  0. – „przeciw”,
  0. – „wstrzymujących się od głosu”.
Uchwała została jednogłośnie podjęta.
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12.5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Miejskiego Programu Profilaktyki
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2019
Pełnomocnik  Burmistrza  ds.  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  Krzysztof  Kotynia
odczytał, a następnie przedstawił projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego protokołu.

Radni nie mieli żadnych uwag.

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Spraw Społecznych?

Przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  Daniel  Szymczak  poinformował,  iż  komisja
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  Miasta  poddał  projekt  uchwały  pod
głosowanie:

1. Tadeusz Barucki - „za”
2. Adam Durański - „za”
3. Dariusz Guzek - „za”
4. Roman Kornecki - „za”
5. Grzegorz Maślanko - „za”
6. Przemysław Maślanko - „za”
7. Marek Matyszczak - „za”
8. Janusz Nowański - „wstrzymujący”
9. Małgorzata Polewczak - „za”
10. Marieta Rdesińska - nieobecna podczas głosowania
11. Krzysztof Sienkiewicz - „za”
12. Dorota Sobińska-Chruścielewska - „za”
13. Anna Sokołowska - „za”
14. Daniel Szymczak - „za”

Wynik głosowania:
12. – „za”,
  0. – „przeciw”,
  1. – „wstrzymujący się od głosu” (J. Nowański),
  1. – nieobecna podczas głosowania (M. Rdesińska).
Uchwała została podjęta.

12.6.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  „Rocznego  programu
współpracy  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi
działalność pożytku publicznego na rok 2020”
Podinspektor  Wydz.  ZJ  Katarzyna  Sobolewska  przedstawiła,  a  następnie  odczytała  projekt
uchwały – w załączeniu do niniejszego protokołu.

Radni nie nie mieli żadnych pytań.

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Spraw Społecznych?

Przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  Daniel  Szymczak  poinformował,  iż  komisja
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały pod głosowanie:

1. Tadeusz Barucki - „za”
2. Adam Durański - „za”
3. Dariusz Guzek - „za”
4. Roman Kornecki - „za”
5. Grzegorz Maślanko - „za”
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6. Przemysław Maślanko - „za”
7. Marek Matyszczak - „za”
8. Janusz Nowański - „za”
9. Małgorzata Polewczak - „za”
10. Marieta Rdesińska - „za”
11. Krzysztof Sienkiewicz - „za”
12. Dorota Sobińska-Chruścielewska - nieobecna podczas głosowania
13. Anna Sokołowska - „za”
14. Daniel Szymczak - „za”

Wynik głosowania:
13. – „za”,
  0. – „przeciw”,
  0. – „wstrzymujących się od głosu”,
  1. – nieobecna podczas głosowania (D. Sobińska-Chruścielewska).
Uchwała została jednogłośnie podjęta.

Przewodniczący  Rady  Miasta  ogłosił  25  minutową  przerwę  zawnioskowaną  przez
Przewodniczącego Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Przemysława Maślanko przy przyjęciu
nowego porządku obrad dzisiejszej sesji (pkt 4.) celem zapoznania się z nowo wprowadzonymi
projektami uchwał.

Przerwa.

Wznowienie obrad.

12.7.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie odrzucenia w całości stanowiska NSZZ
„Solidarność” Międzyregionalnej Sekcji Oświaty i Wychowania Ziemi Łódzkiej dotyczącej
zaopiniowania  projektu   uchwały  Rady  Miasta  Brzeziny  w  sprawie  ustalenia  planu
dofinansowania  form  doskonalenia  zawodowego  nauczycieli,   maksymalnej  kwoty
dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli pobierane przez uczelnie oraz specjalności
i form kształcenia nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych
przez Miasto Brzeziny na rok 2019
Naczelnik  Wydz.  ZJ  Grzegorz  Kozieł  przedstawił,  a  następnie  odczytał  projekt  uchwały  –
w załączeniu do niniejszego protokołu.

Dyskusja.

Radny Dariusz Guzek dopytał, czy dobrze rozumie, iż w poprzednich latach kwota w wysokości
0,8% była wystarczająca i nie cieszyła się większym zainteresowaniem?

Naczelnik Wydz. ZJ Grzegorz Kozieł odpowiedział, iż w/w kwota co roku może ulegać zmianie
w zależności od ilości nauczycieli, którzy pracują w jednostkach oświaty podległych Miastu,
gdyż jest to tzw. “odpis od planowanego wynagrodzenia”.
O tym, czy przyjęta kwota wystarczała na pokrycie zapotrzebowania nauczycieli w tym zakresie
zależało  od  ilości  nauczycieli  zainteresowanych  kursami.  W  porównaniu  do  lat  ubiegłych
bieżące zainteresowanie doskonaleniem zawodowym nauczycieli znacznie spadło.

Radni nie mieli więcej pytań.

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu?

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Przemysław Maślanko poinformował, iż
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały pod głosowanie:
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1. Tadeusz Barucki - „za”
2. Adam Durański - „za”
3. Dariusz Guzek - „za”
4. Roman Kornecki - „za”
5. Grzegorz Maślanko - „za”
6. Przemysław Maślanko - „za”
7. Marek Matyszczak - „za”
8. Janusz Nowański - „za”
9. Małgorzata Polewczak - „za”
10. Marieta Rdesińska - „za”
11. Krzysztof Sienkiewicz - „za”
12. Dorota Sobińska-Chruścielewska - „za”
13. Anna Sokołowska - „za”
14. Daniel Szymczak - „za”

Wynik głosowania:
14. – „za”,
  0. – „przeciw”,
  0. – „wstrzymujących się od głosu”.
Uchwała została jednogłośnie podjęta.

12.8.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  planu  dofinansowania  form
doskonalenia  zawodowego  nauczycieli,  maksymalnej  kwoty  dofinansowania  opłat  za
kształcenie  nauczycieli  pobierane  przez  uczelnie  oraz  specjalności  i  form  kształcenia
nauczycieli  zatrudnionych  w  szkołach  i  przedszkolach  prowadzonych  przez  Miasto
Brzeziny na rok 2019
Naczelnik  Wydz.  ZJ  Grzegorz  Kozieł  odczytał,  a  następnie  przedstawił  projekt  uchwały  –
w załączeniu do niniejszego protokołu.

Radni nie mieli żadnych pytań.

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu?

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Przemysław Maślanko poinformował, iż
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały pod głosowanie:

1. Tadeusz Barucki - „za”
2. Adam Durański - „za”
3. Dariusz Guzek - „za”
4. Roman Kornecki - „za”
5. Grzegorz Maślanko - „za”
6. Przemysław Maślanko - „za”
7. Marek Matyszczak - „za”
8. Janusz Nowański - „za”
9. Małgorzata Polewczak - „za”
10. Marieta Rdesińska - „za”
11. Krzysztof Sienkiewicz - „za”
12. Dorota Sobińska-Chruścielewska - „za”
13. Anna Sokołowska - „za”
14. Daniel Szymczak - „za”

Wynik głosowania:
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14. – „za”,
  0. – „przeciw”,
  0. – „wstrzymujących się od głosu”.
Uchwała została jednogłośnie podjęta.

12.9.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  nazwy  Centrum  Promocji  i
Kultury w Brzezinach i jego statutu
Dyrektor Centrum Kultury i Promocji w Brzezinach Joanna Kędzia-Kamińska przedstawiła oraz
odczytała projekt uchwały wraz z uzasadnieniem – w załączeniu do niniejszego protokołu.
Wyjaśniła,  iż  zmiana  nazwy instytucji  jest  naturalnym  wynikiem zmiany  profilu  jednostki,
którego  głównym celem będzie  podejmowanie  „działań  kulturalnych  i  animacyjnych  czasu
wolnego  dla  mieszkańców”.  Instytucja  pod  nazwą  „Miejski  Dom  Kultury  w  Brzezinach”
mogłaby podejmować szerszą współpracę z innymi domami kultury w regionie i kraju, czego
owocem byłaby promocja twórczości  i  tradycji  miasta  oraz regionu.  Kultywacja rzemiosła i
rękodzieła brzezińskiego zwiększyłaby atrakcyjność Brzezin i otworzyła drogę mieszkańcom do
nowych wyzwań, być może nowych warsztatów i prelekcji. Poprzez ujednolicenie działalności i
zwiększenie  atrakcyjności  miejsca,  dysponowanie  budżetem  i  szacowanie  wydatków
odbywałoby  się  płynniej.  Poza  tym jako  MDK  moglibyśmy wnioskować  o  wiele  nowych,
ciekawych  grantów.  Wprowadzenie  nowej  nazwy  wymaga  kilku  ważnych  zmian
administracyjnych, jednak w bilansie zysków i strat pozytywy przeważają. 

Radni nie mieli żadnych pytań.

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu?

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Przemysław Maślanko poinformował, iż
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały pod głosowanie:

1. Tadeusz Barucki - „za”
2. Adam Durański - „za”
3. Dariusz Guzek - „za”
4. Roman Kornecki - „za”
5. Grzegorz Maślanko - „za”
6. Przemysław Maślanko - „za”
7. Marek Matyszczak - „za”
8. Janusz Nowański - „za”
9. Małgorzata Polewczak - „za”
10. Marieta Rdesińska - „za”
11. Krzysztof Sienkiewicz - „za”
12. Dorota Sobińska-Chruścielewska - „za”
13. Anna Sokołowska - „za”
14. Daniel Szymczak - „za”

Wynik głosowania:
14. – „za”,
  0. – „przeciw”,
  0. – „wstrzymujących się od głosu”.
Uchwała została jednogłośnie podjęta.
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12.10.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  szczegółowych  zasad  ponoszenia
odpłatności  za  pobyt  w  schronisku  dla  osób  bezdomnych  lub  w  schronisku  dla  osób
bezdomnych z usługami opiekuńczymi
Kierownik  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Brzezinach  Teresa  Kwiecień
przedstawiła, a następnie odczytała projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego protokołu.
Wyjaśniła,  iż  celem  niniejszego  projektu  uchwały  jest  ustalenie  szczegółowych  zasad
ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych lub w schronisku dla osób
bezdomnych z usługami opiekuńczymi w związku z nowelizacją przepisów w tym zakresie.

Dyskusja.

Głos zabrał radny Dariusz Guzek, który wskazał 2. uwagi do projektu uchwały:
1. w nagłówku użyto sformułowania  “Rady Miejskiej w Brzezinach”, a winno być Rady

Miasta Brzeziny,
2. w treści projektu uchwały po §5. pojawił się  §7., zamiast  §6.

Przewodniczący Rady Miasta zapytał, czy Pani Kierownik wprowadza wskazane zmiany przez
radnego Dariusza Guzka jako autopoprawki?

Pani  Kierownik  MOPS-u Teresa  Kwiecień  poprosiła  o  naniesienie  w/w 2.  autopoprawek  w
projekcie uchwały.

Radni nie zgłosili innych uwag.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  Miasta  poddał  projekt  uchwały  z
wprowadzonymi autopoprawkami pod głosowanie:

1. Tadeusz Barucki - „za”
2. Adam Durański - „za”
3. Dariusz Guzek - „za”
4. Roman Kornecki - „za”
5. Grzegorz Maślanko - „za”
6. Przemysław Maślanko - „za”
7. Marek Matyszczak - „za”
8. Janusz Nowański - „za”
9. Małgorzata Polewczak - „za”
10. Marieta Rdesińska - „za”
11. Krzysztof Sienkiewicz - „za”
12. Dorota Sobińska-Chruścielewska - „za”
13. Anna Sokołowska - „za”
14. Daniel Szymczak - „za”

Wynik głosowania:
14. – „za”,
  0. – „przeciw”,
  0. – „wstrzymujących się od głosu”.
Uchwała została jednogłośnie podjęta.

12.11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy
Naczelnik Wydz. RI Radosław Pyka odczytał projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego
protokołu.

Dyskusja.

Radny Przemysław Maślanko zapytał, czy w związku z nadaniem przez Radę Miasta Brzeziny
nazwy w/w ulicy Miasto zobowiązane będzie “obsługiwać” w/w ulicę?
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Naczelnik Wydz. RI odpowiedział, iż jest to droga wewnętrzna, której współwłaścicielami są
osoby prywatne i w związku z tym Miasto nie będzie zobowiązane do obsługi w/w drogi.

Radni nie mieli więcej uwag.

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego?

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Adam Durański poinformował, iż komisja
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały pod głosowanie:

1. Tadeusz Barucki - „za”
2. Adam Durański - „za”
3. Dariusz Guzek - „za”
4. Roman Kornecki - „za”
5. Grzegorz Maślanko - „za”
6. Przemysław Maślanko - „za”
7. Marek Matyszczak - „za”
8. Janusz Nowański - „za”
9. Małgorzata Polewczak - „za”
10. Marieta Rdesińska - „za”
11. Krzysztof Sienkiewicz - „za”
12. Dorota Sobińska-Chruścielewska - „za”
13. Anna Sokołowska - „za”
14. Daniel Szymczak - „za”

Wynik głosowania:
14. – „za”,
  0. – „przeciw”,
  0. – „wstrzymujących się od głosu”.
Uchwała została jednogłośnie podjęta.

12.12.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  uzupełnienia  składu  Komisji  Skarg,
Wniosków i Petycji Rady Miasta Brzeziny
Przewodniczący Rady Miasta  poinformował,  iż od momentu złożenia rezygnacji  z pełnienia
mandatu radnego przez Jakuba Piątkowskiego Komisja Skarg, Wniosków i Petycji działała w
niepełnym składzie i w związku z tym należy uzupełnić jej skład.
W związku z powyższym prosi o zgłaszanie kandydatur na członków Komisji Skarg, Wniosków
i Petycji.

Rada Dorota Sobińska-Chruścielewska zgłosiła kandydaturę radnej Anny Sokołowskiej.

Radna Anna Sokołowska wyraziła zgodę na udział jako członek w Komisji Skarg, Wniosków i
Petycji.

W związku  z  powyższym Przewodniczący Rady Miasta  poddał  pod głosowanie  propozycję
radnej Doroty Sobińskiej-Chruścielewskiej.

Wynik głosowania:
14. – „za”,
  0. – „przeciw”,
  0. – „wstrzymujących się od głosu”.
Radni jednogłośnie wyrazili zgodę na uzupełnienie składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji
przez radną Anną Sokołowską.
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W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miasta odczytał projekt uchwały (w załączeniu
do niniejszego  protokołu)  wraz  z  przyjętą  propozycją  kandydatury  Anny Sokołowskiej  pod
głosowanie:

1. Tadeusz Barucki - „za”
2. Adam Durański - „za”
3. Dariusz Guzek - „za”
4. Roman Kornecki - „za”
5. Grzegorz Maślanko - „za”
6. Przemysław Maślanko - „za”
7. Marek Matyszczak - „za”
8. Janusz Nowański - „za”
9. Małgorzata Polewczak - „za”
10. Marieta Rdesińska - „za”
11. Krzysztof Sienkiewicz - „za”
12. Dorota Sobińska-Chruścielewska - „za”
13. Anna Sokołowska - „wstrzymujący”
14. Daniel Szymczak - „za”

Wynik głosowania:
13. – „za”,
  0. – „przeciw”,
  1. – „wstrzymujący się od głosu” (A. Sokołowska).
Uchwała została podjęta.

12.13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uzupełnienia składu Komisji Finansowo-
Budżetowej Rady Miasta Brzeziny
Przewodniczący  Rady  Miasta  poinformował,  iż  w  dniu  17  października  br.  radna  Dorota
Sobińska-Chruścielewska  złożyła  wniosek  o  włączenie  jej  do  składu  Komisji  Finansowo-
Budżetowej. W związku z powyższym przygotowano stosowny projekt uchwały.
Następnie odczytał projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego protokołu.

Radni nie zgłosili uwag.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  Miasta  poddał  projekt  uchwały  pod
głosowanie:

1. Tadeusz Barucki - „za”
2. Adam Durański - „za”
3. Dariusz Guzek - „za”
4. Roman Kornecki - „za”
5. Grzegorz Maślanko - „za”
6. Przemysław Maślanko - „za”
7. Marek Matyszczak - „za”
8. Janusz Nowański - „za”
9. Małgorzata Polewczak - „za”
10. Marieta Rdesińska - „za”
11. Krzysztof Sienkiewicz - „za”
12. Dorota Sobińska-Chruścielewska - „za”
13. Anna Sokołowska - „za”
14. Daniel Szymczak - „za”

Wynik głosowania:
14. – „za”,
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  0. – „przeciw”,
  0. – „wstrzymujących się od głosu”.
Uchwała została jednogłośnie podjęta.

13. Wolne wnioski i sprawy różne.
Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Miasta Tadeusz Barucki, który zadał 3. pytania:

1. Czy  podjęto  już  stosowne  kroki  w  zakresie  uruchomienia  przejścia  dla  pieszych
przy ul. Głowackiego/Tulipanowej?

2. Na jakim etapie jest projekt OZE?
3. Co się dzieje z budynkiem po starej  stolarni przy TBS-ie, który to przekazany został

Towarzystwu Pomocy im. Św. Brata Alberta?

Ad. 1. Pani Burmistrz odpowiedziała, iż odpowiedź na pytanie zostanie udzielona po konsultacji
z merytorycznym wydziałem, który pilotuje sprawę.
Ad.  2.  Do  odpowiedzi  został  upoważniony  Naczelnik  Wydz.  PR  Marcin  Pluta,  który
poinformował, iż 14 listopada br. nastąpi otwarcie ofert.
Ad. 3. Pani Burmistrz odpowiedziała, iż budynek został przekazany stowarzyszeniu z uwagi, iż
mieli oni zaplanowaną inwestycję z dofinansowaniem. Projekt nie został jednak zrealizowany, a
z uwagi, iż stowarzyszenie nie płaciło dzierżawy za przekazany obiekt Miasto zmuszone było
rozwiązać umowę dzierżawy. Na chwilę obecną budynek jest nadal Miasta.

Radna Dorota Sobińska-Chruścielewska zadała 2. pytania:
1. Co z montażem przewijaka w parku?
2. Czy jest możliwość zawnioskowania do właściwych organów o namalowanie przejścia

dla pieszych na ul. Łódzkiej na wysokości prywatnego żłobka?

Ad.  1.  Pani  Burmistrz  odpowiedziała,  iż  przewijak  został  zakupiony  i  wkrótce  zostanie
zamontowany. Zastanawia się jednak, czy warto montować go na zimę, kiedy nikt nie będzie z
niego korzystać, a w dodatku może ulec zniszczeniu.
Ad. 2. Jeżeli będzie taka potrzeba Miasto złoży stosowny wniosek do GDKiA – odpowiedziała
Pani Burmistrz.

Radna poruszyła także sprawę nasadzeń w mieście informując,  iż jak już wcześniej  mówiła
część  radnych  bardzo  chętnie  włączy  się  w  w/w  akcję.  Zaproponowała,  aby  zorganizować
spotkanie  z  radnymi,  organizacjami  pozarządowymi  i  wszystkimi  mieszkańcami,  którzy
chcieliby włączyć się w powyższą akcję.

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż problem polega na tym, iż drzewa można sadzić wyłącznie na
terenie  miejskim,  który jest  dość  ograniczony.  W związku  z  tym posadzenie  500szt.  drzew
będzie  stanowić  nie  lada  wyzwanie  dla  Miasta.  Wydz.  RI  już  posiada  pewne  ustalone
lokalizacje.  Ponadto  Miasta  planuje  częściową  realizację  tego  zadania  zlecić  spółdzielni
„Communal Service”. W akcję zostaną również zaangażowane szkoły.

Radny  Krzysztof  Sienkiewicz  zapytał  czy  podjęta  została  decyzja  odnośnie  lokalizacji
skateparku?

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż brana jest pod uwagę lokalizacja wskazana przez radnych na
ul.  Hetmana.  Na chwilę  obecną  sprawdzane  jest,  czy zgodnie  z  prawem budowlanym w/w
inwestycja może tam powstać.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Tadeusz  Barucki  odnosząc  się  do  kwestii  nasadzeń
poinformował,  iż  w  dalszym  ciągu  podtrzymuje  propozycję  zawarcia  porozumienia  ze
spółdzielnią mieszkaniową (którą reprezentuje) w tym zakresie.

23



Przewodniczący  Rady  Miasta  Grzegorz  Maślanko  poruszył  temat  powstania  wiaty
przystankowej przy ul. Łódzkiej.

Naczelnik Wydz. RI Radosław Pyka poinformował, iż w dalszym ciągu właściciele działki, na
której częściowo usytuowana była wiata nie wyrażają zgody, aby wiata „wchodziła” w granicę
ich  działki.  Pracownik  merytoryczny  Urzędu  Miasta  otrzymał  polecenie,  aby  zwrócić  się
oficjalnie do GDDKiA w Łodzi o wyrażenie zgody na realizację zaplanowanych prac. Pozostaje
kwestia  zakupienia  wiaty  przystankowej  i  wygospodarowania  pieniędzy  na  rozbiórkę  i
zutylizowanie pozostałości po wiacie.

Przewodniczący Rady Miasta dopytał, kiedy pracownik otrzymał taką dyspozycję?

Naczelnik odpowiedział, iż dyspozycje zostały wydane tydzień, półtora tygodnia temu. 

Przewodniczący Rady Miasta dopytał także kiedy taka korespondencja miała miejsce?

Trudno  jest  mi  powiedzieć.  Mówiłem  tylko  o  poleceniu,  natomiast  kiedy  pracownik  to
zrealizował, czy zrealizuje sprawdzi po zakończeniu posiedzenia. Jeżeli takie pismo nie wyszło
to jeszcze jutro wyjdzie  – odpowiedział Naczelnik Wydz. RI.

14.  Zakończenie sesji.
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta Grzegorz Maślanko zamknął
XIX sesję Rady Miasta Brzeziny o godz. 1308 .

      
Integralną część niniejszego protokołu stanowi nagranie na nośniku DVD opisane w następujący
sposób „XIX sesja Rady Miasta Brzeziny z 24.X.2019r.”, przechowywane w Biurze Obsługi
Rady  Miasta  oraz  publikowane  na  stronie  internetowej  pod  adresem:
https://www.youtube.com/watch?v=USRWxw3Dex0.

Przewodniczący Rady

  Grzegorz Maślanko
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